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پس از یک سال عدم موفقیت
احتمال جدایی مهاجم ایران از بایر

احتمال جدایی سردار  از  آلمانی  نشریه  یک 
آزمون و آمادگی باشگاه بایر لورکوزن آلمان برای 

فروش این مهاجم ایرانی خبر داد.
به گزاش مهر به نقل از نشریه کیکر آلمان، 
مدیران باشگاه بایر لورکوزن در انتظار دریافت 
مهاجم  آزمون  سردار  فروش  برای  پیشنهادی 
ایرانی خود هستند. آزمون که در نقل و انتقالات 
زمستانی فصل گذشته از زنیت روسیه به تیم 
بایر منتقل شده بود، در این یک سال نتوانست 

انتظارات را در بوندس لیگا برآورده کند.
از سوی دیگر روزنامه تکویم ترکیه هم مدعی 
شد آزمون به باشگاه گالاتاسرای که صدرنشین 

لیگ ترکیه است، پیشنهاد شده است.
آزمون پیش از این تاکید کرده بود که قصد دارد 
در بایر بماند و به بدشانسی هایی که در یک 

سال اخیر گریبانش را گرفته بود، پایان بدهد.

گاردین هم مسی را بهترین بازیکن 
سال انتخاب کرد

آرژانتینی،  ستاره  مسی،  ایرنا-لیونل  تهران- 
توسط نشریه گاردین به عنوان بهترین بازیکن 

سال ۲۰۲۲ میلادی انتخاب شد
به گزارش ایرنا، نشریه معتبر انگلیسی گاردین 
شامل  که  نفره   ۲۰۶ هیت  توسط  سال  هر 
کارشناسان و خبرنگاران ورزشی می شود لیست 

۱۰۰ نفر از بازیکنان برتر جهان را اعلام می کند.
ملی  تیم  با  مسی  لیونل  درخشان  عملکرد 
قطر  جام جهانی ۲۰۲۲  در  قهرمانی  و  آرژانتین 
باعث شد تا این بازیکن به عنوان بهترین بازیکن 
انتخاب شود. عملکرد خوب مسی  سال ۲۰۲۲ 
فقط در جام جهانی نبود و این بازیکن در سطح 
نه  فصل  یک  گذراندن  از  پس  نیز  باشگاهی 
چندان خوب به همراه پاری سن ژرمن در اولین 
سال حضورش در این تیم، حالا بیش از پیش 
با شرایط سازگار شده و آنها امیدوار هستند که 
درخشش او بتواند در این تیم همه ادامه داشته 
باشد و پی اس جی را به رویای قهرمانی در لیگ 

قهرمانان برساند.
کیلیان امباپه هم تیمی مسی در پاری سن ژرمن 
از  پس  امباپه  است.  گرفته  قرار  دوم  رتبه  در 
آرژانتین  مقابل  جام جهانی  فینال  در  هتریک 
گلزن  بهترین  عنوان  به  گل   ۸ با  توانست 
جام جهانی را به خود اختصاص دهد. کریم بنزما 
برنده توپ طلای ۲۰۲۲ نیز در جایگاه سوم این 

رده بندی قرار گرفت.
اما مهدی طارمی ستاره فوتبال کشورمان که 
در پورتو پرتغال حضور دارد توانست یک افتخار 
دیگر را به نام خود ثبت کند. پس از قرار گرفتن 
جز ۱۰۰ بازیکن برتر حالا الماس بوشهری توانست 
رتبه ۷۸ را بدست بیاورد. طارمی در حالی به ان 
رتبه دست پیدا کرد که ستارگان بزرگی را پشت 
سر خود می بیند. مانویل نویر، داروین نونیز، 
رافائل واران، فرانکی دی یونگ، رودریگو،گنابری 
و ساندرو تونالی ستارگان مطرح فوتبال جهان 
هستند که در رتبه های پایین تر از مهدی طارمی 

قرار گرفتند.

واکنش نظریان به پناهندگی ملی پوش اسکی:
بدون هماهنگی رفته است

رییس فدراسیون اسکی با بیان اینکه ملی پوش 
اسکی بدون هماهنگی فدراسیون به اروپا رفته 
است گفت: در جریان هیچکدام از کارهای او 
نبودیم و پدرش گفت به فرانسه رفته در حالی 

که او اکنون آلمان است.
از  اخباری  پیش  چندی  ایرنا،  گزارش  به 
در  فرانسه  کشور  به  احمدی  عاطفه  مهاجرت 
واکنش  با  که  شد  منتشر  داخلی  رسانه های 
دوم  او  شد.  همراه  ایران  اسکی  ملی پوش 
به  مهاجرتش  خبر  به  واکنش  در  بهمن ماه 
فرانسه در پستی اینستاگرامی نوشت: این خبر 
کاملا اشتباه است و تکذیب می کنم. من مثل 
تمرین  به  شخصی  هزینه  با  پیش  سال های 
آمدم تا در مسابقات جهانی با آمادگی بیشتری 
حضور داشته باشم. این موضوع را قبلا به صورت 
مکتوب به فدراسیون اسکی و کمیته فنی اعلام 

کردم. شما در مسابقات جهانی ۲۰۲۳ می بینم.
با وجود تکذیب خبر مهاجرت از سوی احمدی، 
وی امروز با کشف حجاب، در مصاحبه با یکی از 
شبکه های فارسی زبان خارج از کشور رسما اعلام 
تیم ملی  ندارد همراه دیگر اعضای  کرد: قصد 
اسکی ایران در مسابقات جهانی شرکت کند و به 

آلمان اعلام پناهندگی کرده است.
در  اسکی  فدراسیون  رییس  نظریان  عباس 
واکنش به خبر پناهندگی این ملی پوش اسکی 
به ایرنا، گفت: ما هم از طریق رسانه ها متوجه 
این یک تصمیم شخصی  اظهارات وی شدیم. 
است و ما در جریان آن نیستیم. او قرار بود در 
انتخابی تیم ملی شرکت کند اما پدرش اعلام کرد 

به فرانسه رفته است.
رییس فدراسیون اسکی ادامه داد: او با هزینه 
شخصی به اروپا رفته و به فدراسیون و کمیته 
فنی نیز اطلاعی نداده است. تمام کارهای مربوط 
به ویزا و سفارت بدون هماهنگی با فدراسیون 
انجام داده است. در حالی که پدرش اعلام کرد 
وی به فرانسه رفته اما مشخص شد که احمدی 

در آلمان است.

شکایت باشگاه پرسپولیس از فولاد 
و نکونام

و  خوزستان  فولاد  تیم  دو  دیدار  حواشی 
اقدام  تازه ترین  در  و  دارد  ادامه  پرسپولیس 

مدیران این باشگاه از حریف شکایت کردند.
شکایت باشگاه پرسپولیس از فولاد و نکونام

ایلنا، پرسپولیس در شرایطی روز  به گزارش 
گذشته مقابل فولاد خوزستان شکست خورد که 
این دیدار پرماجرا با حواشی عجیبی همراه بود. 
حواشی ادامه دار آن تا پایان بازی و حتی در 
نشست خبری و صفحات مجازی دو طرف نیز 
دنبال شده است.  اکنون باشگاه پرسپولیس با 
جمع آوری مستنداتی از باشگاه فولاد خوزستان 
شکایت  خورده  رقم  اتفاقات  و  میزبانی  بابت 
کرده است و این در حالی است که بخش دیگر 
شکایت آنها مربوط به رفتارهایی است که جواد 
نکونام سرمربی فولاد خوزستان در این بازی و 
بعد از آن داشته است.  باید دید این بیانیه ها 
از سوی دو طرف و شکایت ها در نهایت با چه 
موضعی از سوی فدراسیون، کمیته انضباطی و 

... همراه خواهد شد.

مدیران فوتبال کشور به مجلس 
می روند

مدیران باشگاه های لیگ برتر فوتبال به همراه 
اعضای هیات رییسه فدراسیون راهی مجلس 

می شوند.
به گزارش خبرنگار ورزشی ایلنا، طبق برنامه 
مجلس قرار است در روز نهم بهمن ماه سال 
جاری، بعضی افراد جامعه فوتبال در مجلس و 
جمع نمایندگان حاضر شد.  قرار است رییس و 
اعضای هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال، معاون 
وزیر و مدیران باشگاه های لیگ برتری در این 
نشست حاضر شوند.  بحث این جلسه کمک  
تا  است  برتری  لیگ  باشگاه های  از  حمایت  و 
راهکار  مجلس  بودجه  فصل  در  نمایندگان 
داشته  برتری  لیگ  باشگاه های  برای  درآمدی 

باشند.

به گزارش مهر، شکست یک بر صفر پرسپولیس 
مقابل فولاد در اهواز باعث شد تا امتیاز صدرنشین 
فعلی رقابت های لیگ برتر روی ۳۵ باقی بماند اما 
پیدا  کاهش  پرسپولیس  با  تیم  این  رقیبان  فاصله 
کرد تا بار دیگر تنور مسابقات لیگ برتر گرم شود. 
پرسپولیس در حالی یک گل از »روبرتو تورس« خرید 
بازی  آمار  که  کرد  دریافت  فولاد  اسپانیایی  جدید 

خلاف نتیجه مسابقه بود.
پاس های عالی با قدرت بالای انتقال

بازیکنان پرسپولیس در این دیدار ۶۳۳ پاس بین 
خود رد و بدل کردند که این تعداد پاس، دقت ۸۲ 
درصدی داشت؛ در شرایطی که فولادی ها تنها ۲۶۰ 
پاس داشتند. بیشترین پاس پرسپولیسی ها در میانه 
میدان بود اما شیوه بازی فولاد باعث شد تا کادر 
فنی سرخپوشان تصمیم بگیرند کناره های زمین را نیز 
برای خود کنند و از این روش نیز برای رسیدن به 
گل استفاده کنند. با این حال بازی فیزیکی فولاد 
که ۱۷ خطا را برای این تیم به همراه داشت مانع از 
ایجاد موقعیت های خطرناک برای پرسپولیس شد تا 
این تیم شوتزنی را برای باز کردن دروازه میزبان در 

اهواز دنبال کند.
کم دقت های شوتزن

سرخپوشان در این بازی ۱۱ مرتبه اقدام به شوت 
»کریستوفر  واکنش  با  تنها سه شوت  اما  داشتند 
کنت« دروازه بان فولادی ها همراه بود. این موضوع 
نشان می دهد دقت شوت های پرسپولیس به مراتب 
کمتر از دقت پاس های این تیم است. این در حالی 
است که فولاد هشت شوت زد که چهار مرتبه آن 
با واکنش بیرانوند همراه بود اما یکی از آنها والیِ 
تماشایی تورس بود تا دروازه بان شماره یک تیم ملی 

ایران را مقهور خود کند.
بازی مالکانه در تقابل با دفاع پرتعداد

با مرور بازی های قبلی هر دو تیم قبل از رویارویی 
یکطرفه  مالکیت  که  بود  بینی  پیش  قابل  هم  با 
بشود.  ایجاد  میدان  و  توپ  کنترل  در  پرسپولیس 
اتفاقی که در جدال دو تیم رنگ واقعیت پیدا کرد و 
پرسپولیس با ۶۸ درصد مالکیت توپ را تمام و کمال 
در اختیار داشت. آنها بیشتر فضای مستطیل سبز را 
نیز برای خود کرده بودند اما دوندگی بالای بازیکنان 

این تیم و کمترین اشتباه از سوی بازیکنان جوان 
نظیر محمدامین حزباوی در قلب دفاع فولاد باعث 

شد تا سه امتیاز به اهوازی ها برسد.
جنگجویان کم نیاوردند

تقابل های میانه میدان و همچنین بازی درگیرانه 
در یک سوم دفاعی فولاد باعث شد تا بازی فیزیکی 
در برخی صحنه ها مشهود باشد اما نکته قابل توجه 

نزدیکی هر دو تیم در این جدال ها بود.
بدترین روز بیرانوند در مقابل بهترین روز کنت

برتر  لیگ  در  مدت ها  از  پس  بیرانوند  علیرضا 
گل خورد. روبرتو تورس توانست یکی از زیباترین 

گل های فصل جاری را وارد دروازه بیرانوندی کند 
که تمرکز همیشگی را نداشت. اشتباه فردی او در 
نیمه دوم نیز نزدیک بود تا پرسپولیس گل دوم را 
دریافت کند اما دفاع پرسپولیس مانع شد. در سوی 
دیگر میدان کنت دروازه بان فولادی ها خیلی خوب 
از چارچوب دروازه تیمنش محافظت کرد تا پس از 

گلزن فولادی ها بهترین بازیکن زمین لقب بگیرد.
عصبانیت گل محمدی از بازی جنجالی

دومین شکست پرسپولیس در لیگ برتر عصبانیت 
یحیی گل محمدی را بابت اتفاقات حاشیه ای بازی 
به همراه داشت. سرمربی پرسپولیس که به خوبی 

از برتری آماری تیمش در طول نود دقیقه اطلاع 
داشت بازی روز گذشته را تحت تاثیر اتفاقات روی 
نیمکت فولاد دانست و گفت: آنها کاری کردند که 
تن و بدن داور می لرزید و در صحنه پنالتی ترسید 
سوت بزند. در مورد دیداری که »لجن بازی« بود تا 
فوتبال صحبتی ندارم. برای مجموعه فولاد تاسف 
می خورم. آنها از اسپانیا مربی آورده اند که فقط داد 
بزند! نکونام مربی جوان و خوبی است و نیازی به 
این کارها ندارد. ما ۳ امتیاز را از دست دادیم اما 
کاش طوری بازی کنیم که با مسائل فنی سه امتیاز 

را بگیریم.

مدیر مجموعه ورزشی شیرودی دلیل پلمب هیات دوومیدانی 
استان تهران را ایمن نبودن این مجموعه دانست و گفت: هیات دو 
ماه فرصت خواست تا محل جدیدی را پیدا کند اما متاسفانه هیچ 
اقدامی در خصوص جابجایی نکرد و فقط می گفتند مسئولیت جان 

آدم ها را می پذیریم.
به گزارش ایسنا، هیات دوومیدانی استان تهران شامل دفتر و 

سالن بدنسازی این هیات که در مجموعه ورزشی شیرودی قرار دارد، 
به دلیل ایمن نبودن پلمب شد.

مهدی همتی مدیر مجموعه ورزشی شیرودی در گفت وگو با ایسنا 
در مورد پلمب این هیات بیان کرد: هیات دوومیدانی استان تهران 
با توجه به فرسودگی سکوهای مجموعه شیرودی که دقیقا بالای 
سر دفتر و سالن بدنسازی این هیات قرار دارد، اخطارهایی از دولت 
قبل گرفته است. در زمان تصدی من در مجموعه شهید شیرودی 
دوباره پرونده این موضوع مطرح شد و از شرکت مشاور مورد تایید 
دستگاه های نظارتی و وزارت ورزش دعوت به عمل آوردیم که به 
هیات مراجعه و از سالن ها و سکوها بازدید کردند. راهکاری خواستیم 
تا اینجا را مقاوم سازی و از حادثه جلوگیری کنیم اما بعد از یک 
ماه جلسه پیاپی در نهایت کتبا اعلام کردند حادثه ساز است و باید 

مقاوم سازی شود.
او در ادامه بیان کرد: این هیات قبلا هم پلمب شد و دو ماه 
اما متاسفانه هیچ  پیدا کند  را  تا محل جدیدی  فرصت خواست 
اقدامی در خصوص جابجایی نکرد و فقط می گفتند مسئولیت جان 
آدم ها را می پذیریم! این حرف بی منطقی است. وقتی می توانیم از 
حادثه پیشگری کنیم که حوادثی مثل متروپل و پلاسکو پیش نیاید، 

چرا مسئولیت جان آدم ها را قبول کنیم.
همتی با بیان اینکه دستگاه های نظارتی هم  پیگر این موضوع 
بودند تا از حادثه جلوگیری شود، تاکید کرد: مجموعه شیرودی 
قدیمی است و بافت فرسوده ای دارد. قسمت هایی را بازسازی و 
مقاوم سازی کرده ایم اما هنوز به این قسمت نرسیده و منوط به 
تخلیه است. هیات هندبال و هیات دوومیدانی هستند که هیات 
هندبال از روز اول همکاری کرد اما هیات دوومیدانی تا امروز حرفش 

این بوده که مسئولیت می پذیرم.
او به بازدید مدیرعامل شرکت توسعه اماکن ورزشی از مجموعه 
شیرودی اشاره کرد و گفت: پنجشنبه هفته گذشته بازدید کردند 
و درنهایت به این نتیجه رسیدند که تمامی موارد اعلام شده توسط 
به  باید اجرا شود. چهارشنبه هم  شرکت مشاور درست است و 
نظر  هیات  دوستان  اما  کنید  تخلیه  باید  کردیم  اعلام  دوستان 
شخصی می دهند که اینجا مقاوم است. متاسفانه هیات دوومیدانی 
همکاری نمی کند و ۶ ماه است که کار مقاوم سازی ما را به تعویق 

انداخته است.
مدیر مجموعه ورزشی شیرودی در پاسخ به این سوال که با توجه 
به اینکه یک بار برای جابجایی به آنها مهلت داده شده آیا دوباره به 
آنها مجوز فعالیت می دهید، گفت: دیگر مهلتی داده نمی شود. ما 
در چارچوب قانون عمل می کنیم. چند ماه پیش هم آقای سجادی 
از ما گزارش خواستند و در نهایت گفتند اگر شرکت مشاور اینجا را 
حادثه خیز دانسته باید تخلیه شود. مشکل ما با هیات این است که 
همکاری نمی کند. اگر مشکی پیش بیاید همان فردی که می گوید 

مسئولیت می پذیرم باید جوابگو باشد.
از مجموعه  این بخش  مقاوم سازی  تقریبی  زمان  در مورد  او 
مجموعه  است.  طولانی  مجموعه  سازی  مقاوم  گفت:  شیرودی 
شیرودی ازمجموعه آزادی هم قدیمی تر است و با یک یا دو ماه 
تمام نمی شود. باید اصولی پیش برویم. فقط هم دفتر هیات و 
سالن بدنسازی هیات بسته است اما اماکن دیگر ما در مجموعه 
باز است و مشکلی ندارد. در شیرودی سالن بدنسازی هم داریم 
و ورزشکاران می توانند از پیست و سالن بدنسازی خود مجموعه 

شیرودی استفاده کنند.  

آمار پرسپولیس علیه نتیجه باخت جنجالی به فولاد

تفاوت معنادار مالکیت و پاس
نتیجه بازی پرسپولیس و فولاد در حالی با شکست صدرنشین همراه بود که آمار این دیدار به سود تیم بازنده بود!

 گفتند مسئولیت جان آدم ها را می پذیریم!هیات دوومیدانی تهران متروپلی دیگر؟

دومین شکست 
پرسپولیس 

در لیگ برتر 
عصبانیت یحیی 

گل محمدی را 
بابت اتفاقات 

حاشیه ای بازی 
به همراه داشت

یک هشتم  مرحله  در  ایران  نماینده  تنها  است  قرار  که  نیمکتی 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا را هدایت کند نه از نظر فنی در شرایطی 
بالایی قرار دارد و نه رفتارهایش مناسب به نام بزرگ افراد روی آن 

است.
به گزارش مهر، فولاد خوزستان را اهالی فوتبال با نام باشگاهی سازنده 
و البته فرهنگی می شناسند که در همه سالهای گذشته کمترین حاشیه 
را داشته و بازیکنان زیادی را هم به فوتبال ایران معرفی کرده است، اما 
دیدار با پرسپولیس نمایش متفاوتی از باشگاهی بود که دیگر »فولاد« 

نیست و به سمت و سوی دیگری می رود.
تیمی که تنها نماینده ایران در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیاست و باید با رقیبانی حرفه ای با سطح بالای فنی رقابت کند، با 
وجود همه هزینه هایی که برای آن شده نه از نظر فنی و نه از نظر رفتار 

حرفه ای نیمکت نشینانش در حد حضور در آسیا نیست.
فولاد برابر پرسپولیس به پیروزی رسید اما نمایش فنی و حرفه ای 
این تیم »یک بازنده« بزرگ بود. تیمی که اکثر دقایق بازی را دفاع 
کرد و با ایجاد حاشیه و درگیری به فکر تلف کردن وقت برای رسیدن 

به پیروزی بود.
فولاد به دلیل زیادی با »خودش« فاصله گرفته است. این را می 
توان از اتفاقات حاشیه ای دیدار با پرسپولیس متوجه شد. جایی که 
بدون اعلام دلیل خاصی بازی با تیم صدرنشین را بدون تماشاگر 

باید در ورزشگاه  آنهایی که  به خودشان و  افراد نزدیک  اما  کردند 
بودند را روی سکوها نشاندند.

حضور افرادی که تاثیر مستقیم بر روی عملکرد داور داشتند در 
ورزشگاه خالی که صدای روی سکو به راحتی گوش داور را نوازش 
باشد. حضور  برنامه  بی  و  هدف  بدون  تواند  نمی  قطعا  دارد  می 
این افراد به قدری تاثیرگذار بود که صدای مسئولان و کادر فنی و 

بازیکنان پرسپولیس را درآورد.
اما کادر فنی و نیمکت نشینان فولاد که در راس آنها جواد نکونام 
حضور دارد. همگی بازیکنانی بودند که در دوره خودشان بزرگ و 
تاثیرگذار بودند اما حالا رفتارهای از خود نشان می دهند که بسیار 
کوچک و دور از شان فوتبال و نیمکت یک تیم فرهنگی و نماینده 

ایران در آسیاست.
نیمکت نشینان فولاد از دقیقه اول دیدار با پرسپولیس به خاطر 
هر سوت داور اعتراض کردند و تا لبه خط آمدند و با داد و فریاد 
جایی  تا  ها  اعتراض  داشتند.  داور  آرامش  زدن  برهم  در  سعی 
گسترده شد که سرمربی این تیم پس از دریافت دو اخطار از کنار 

زمین اخراج شد.
سایر نفرات هم این پتانسیل را داشتند که اخراج شوند اما موعود 
بنیادی فر که به نظر می رسید تحت تاثیر فضای وحشتناک نیمکت 
بود،  گرفته  قرار  سکو  روی  تماشاگران  برخی  و سروصدای  حریف 

برای بدتر نشدن اوضاع کارت های بیشتری به نیمکت نشینان نداد.
زمان  در  که  دارند  حضور  پیشکسوتانی  فولاد  نیمکت  روی  بر 
فوتبالشان هم پرسروصدا و پرحاشیه بودند. از مهدی هاشمی نسب 
این حال حتی اعضایی هم که در  با   ... تا حسین کعبی و  گرفته 
دوران فوتبالشان بازیکنان آرامی بودند به خاطر فضایی فکری که 
روی نیمکت این تیم به وجود آمده است به »داد زن های« قهاری 
تبدیل شده اند که با هر سوت داور از جا کنده می شدند و بر سر 

قاضی میدان فریاد می زدند و سعی در تغییر فضا داشتند.
پرسش این است که آیا این نیمکت می خواهد فولاد را در آسیا 
هدایت کند؟ آیا این نیمکت می تواند در آسیا با هر سوت داور چنین 

گستاخانه بر سر داور فریاد بزند و به هر تصمیم او اعتراض کند؟
فولاد نه تنها نمایشی پرحاشیه و غیرحرفه ای کنار زمین داشت 
در  آنها  بود.  انتظار  از  دور  و  تیمی ضعیف  هم  فنی  نظر  از  بلکه 
دیدارهای گذشته هم نمایش قابل قبولی نداشتند و طوری نتیجه 
گرفته اند که در پایان هفته هفدهم لیگ برتر با ۲4 امتیاز در رده 
اند و شانس بسیار کمی برای قرار گرفتن بین  هشتم جای گرفته 

چهار تیم اول دارند.
نماینده ایران اگر بخواهد با این شرایط در مرحله یک هشتم نهایی 
کارش  پایان  قطعا همین مرحله  کند،  آسیا شرکت  قهرمانان  لیگ 

خواهد بود.

فولادی که دیگر خودش نیست؛
ود؟ این نیمکت می خواهد به آسیا بر

مهدی تاج: موانع VAR برطرف شده است
سرمربی تیم ملی را به سرعت تعیین می کنیم

رئیس فدراسیون فوتبال ایران درباره انتخاب سرمربیان تیم های امید و بزرگسال تاکید کرد: موضوعی که 
برای این دو تیم است بحث انتخاب کادر فنی آنهاست که به سرعت در حال پیگیری هستیم.

به گزارش مهر، مهدی تاج در مجمع عمومی فوق العاده فدراسیون فوتبال که صبح دیروز به صورت آنلاین 
برگزار شد، گفت: اینکه تماشاگران کم کم به ورزشگاه ها می آیند اتفاق مطلوب و خوبی است. نشان داده 
شد فوتبال با هواداران رونق پیدا می کند و امیدوار هستیم در ادامه بتوانیم از حداکثر ظرفیت موجود برای 

استقبال از تماشاگران بهره ببریم.
رئیس فدراسیون فوتبال افزود: در حالی مجمع را برگزار می کنیم که تیم های مختلف ملی زنان و مردان 
در رده های مختلف در حال فعالیت هستند. تیم های جوانان و نوجوانان در حالی آماده سازی رقابت های 
آسیایی را برای کسب مجوز حضور در جام جهانی پشت سر می گذارند که بسیار امیدوار هستم پس از وقفه 
ای، نبودن آنها بار دیگر در جام جهانی حاضر شوند. ضمن اینکه تیم ملی فوتسال زنان نیز روز گذشته با 

بازی درخشان خود در مسابقات کافا بار دیگر همه را امیدوار کرد.

تاج درباره انتخاب سرمربیان تیم های امید و بزرگسال تاکید کرد: در تلاش هستیم کادر فنی دو تیم را 
به سرعت تعیین کنیم تا از حضور مربیان برجسته و بازیکنان خوب کشورمان در این تیم ها استفاده کنیم. 
کارهای مهمی در خصوص تجهیز ورزشگاه ها انجام شده است. مهمترین پروژه VAR است که این اتفاق با 
سرعت پیش می رود. بسیاری از موانع هم رفع شده و امیدواریم فاز نخست را انجام بدهیم تا پس از آن در 

آینده ای نزدیک و فصل آینده بازی ها را با استفاده از این سیستم برگزار کنیم.
او بار دیگر با تاکید بر نصب و تجهیز ورزشگاه ها به سیستم داور ویدیویی گفت: موانع با سرعت در حال 
رفع است و می خواهیم فصل آینده را با VAR حتماً برگزار کنیم. بازی های فصل آینده در ورزشگاه هایی که 
مجهز به VAR باشند برگزار می شوند. تاج با اشاره به برنامه های عمرانی فدراسیون تحت امرش گفت: ۳۲ 
پروژه عمرانی در حال پیگیری است، یکی از آنها هتل کوثر است که برای بانوان در حال راه اندازی هستیم. 
مجموعه هیات رئیسه به این نتیجه رسیده است که کارهای عمرانی موفقی باید رقم بخورد. همانطور که در 

گذشته هم ساختمان »پک« زمین شماره دو و هتل شماره یک را در مرکز ملی ایجاد کردیم.


